

**SALE RESULTS – FEBRUARY 18, 2008**  
*PRICES SHOWN IN CANADIAN DOLLARS*  
**RÉSULTATS DE LA VENTE DU 18 FEVRIER 2008**  
*PRIX EN ARGENT CANADIEN*

As anticipated the cold weather that came early across much of the Northern Hemisphere combined with the shortage of production resulted in strong increases on many articles. Levels obtained on the February 18<sup>th</sup> auction held in Seattle Wa, saw prices on marten, lynx and lynx cat, climb to levels unseen for 20 years.

TOP LOTS

Top Lot of **Sable** was auctioned off by Ted Pappas and was purchased by **Carlo Guida** for **Cadano Fur & Fashion Co.** of Hong Kong.  
Top Lot of **Lynx** was purchased by **Dag Larsen** for **Emfasi Pelle** of Greece.  
Top Lot of **Lynx Cat** was purchased by **Carlo Guida** for **Angelo Danzi** of Italy  
Top Lot of **Beaver** was purchased by **Chris Kotsaboikidis** for **Nobel Furs** of Montreal, Canada.  
Top Lot of **Fisher** was purchased by **Mark Rathaus** for **Condorpelli Milano** of Italy.  
Top Lot of **Raccoon** was purchased by **Thomas Rebild** for **Akessuar Fur** of Moscow, Russia.  
Top Lot of **Coyote** was purchased by **Paul Davis** for **Kussenkovv Fashion House** of St.Petersburg, Russia.  
Top Lot of **Red Fox** was purchased by **Paul Davis** for **Kussenkovv Fashion House** of St.Petersburg, Russia.

Comme prévu le temps froid qui s'est installé tôt dans la majeure partie de l'hémisphère Nord jumelée à la pénurie au niveau de la production a abouti à de fortes progressions sur de nombreux articles. Le 18 février lors des enchères tenue à Seattle, Wa, les prix sur la martre, le lynx et le lynx chat, ont grimpé à des niveaux pas vu depuis 20 ans.

RAPPORT DES LOTS LES PLUS ELEVES DES DIVERS ESPECES:

Le lot de **martres** a été vendu par Ted Pappas et a été acheté par **Carlo Guida** pour **Cadano Fur & Fashion Co.** de Hong Kong.  
Le lot de **lynx** a été acheté par **Dag Larsen** pour **Emfasi Pelle** de la Grèce.  
Le lot de **lynx roux** a été acheté par **Carlo Guida** pour **Angelo Danzi** de l'Italie  
Le lot de **castor** a été acheté par **Chris Kotsaboikidis** pour les **Fourrures Nobel** de Montréal, au Canada.  
Le lot de **pékan** a été acheté par **Mark Rathaus** pour **Condorpelli Milan** de l'Italie.  
Le lot de **raton laveur** a été acheté par **Thomas Rebild** pour les **Fourrures Akessuar** de la Russie.  
Le lot de **coyote** a été acheté par **Paul Davis** pour **Kussenkovv Fashion House** de la Russie.  
Le lot de **renard roux** a été acheté par **Paul Davis** pour **Kussenkovv Fashion House** de la Russie.

Species/Espèce	Offered/Offert	% Sold /% Vendu	Average/Moyenne	Top/Maximum	Quote/Commentaire
<b>Beaver/Castor</b>	39,380	92%	\$24.77	\$220.00	Good demand for smaller sizes.
<b>Mink/Vison</b>	24,717	90% 59%	\$15.05 3 <sup>rd</sup> Sect. - \$7.21	\$27.00	Limited demand.
<b>Sable/Martre</b>	33,452	91%	Eastern - \$63.44 Western - \$100.00	\$190.00	Excellent demand.
<b>Otter/Loutre</b>	7,151	64%	\$31.24	\$60.00	
<b>Fisher/Pékan</b>	5,511	58%	\$85.29	\$125.00	Selective demand.
<b>Muskrat/Rat Musqué</b>	81,126	65% P/LOTS	\$3.88	\$6.50	
<b>Raccoon/Raton Laveur</b>	63,509	98% 100% 99% 100% 99% 100% 36%	Ont. - \$21.52 Minn./Wisc. - 32.58 Mich./Ill. - \$28.24 Iowa - \$28.76 West Semi - \$26.69 Eastern US - \$22.19 3 <sup>rd</sup> Sect. - \$7.72	\$44.00 \$46.00 \$37.00 \$44.00 \$31.00 \$36.00	Strong demand.
<b>Coyote/Coyote</b>	8,243	30%	Western - \$36.92 Eastern - \$25.22	\$64.00	Selective demand.
<b>Red Fox/Renard Roux</b>	8,686	92% 40%	Eastern - \$30.33 Central - \$15.50 Western - \$21.53	\$70.00	Selective demand.
<b>Arctic Fox/Renard Arctic</b>	1,101	83%	\$21.45	\$52.00	Good demand.
<b>Grey Fox/Renard Gris</b>	1,900	95% P/LOTS	\$35.70	\$53.00	Good demand.
<b>Cross Fox/Renard Croisé</b>	248	93%	\$40.83	\$72.00	Good demand.
<b>Lynx</b>	1,244	95%	Alaska - \$281.38 NWT/YT - \$288.28	\$390.00	Strong demand.
<b>Lynx Cat/Bobcat</b>	1,663	92% P/LOTS 85%	Western - \$370.44 Eastern - \$147.65	\$825.00 \$350.00	Strong demand.
<b>Timber Wolf/Loup</b>	125	97%	\$147.09	\$470.00	Good demand.
<b>Wolverine/Carcajou</b>	55	100%	\$254.22	\$400.00	Excellent demand.
<b>Weasel/Belette</b>	7,226	100%	\$6.12	\$12.00	Strong demand.
<b>Squirrel/Ecureuil</b>	6,326	80%	\$1.67	\$2.20	Good demand.

